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Tradiční Den obce se letos uskutečnil v 
sobotu 10. září na zahradě u kulturního 
domu. Tentokrát nám počasí nepřálo a 
během akce se přehnalo pár přeháněk, které 
bohužel travnatou plochu zahrady místy 
proměnilo v bažinu.
Dětem tato situace vůbec nevadila, aspoň 
mohly vytáhnout gumáky a zahrát si na 

„čuníky“. Opět byl připraven bohatý program, 
i když některá vystoupení se musela zrušit 
nebo omezit. Na začátku akce vystoupily děti 
z mateřské a základní školy, které musely 
improvizovat, a kvůli dešti předvést své 
vystoupení na jevišti, které poskytla kapela. A 
i když celý týden chodili trénovat na velkou 
plochu tak své vystoupení na malém 
prostoru zvládli na jedničku. Skauti opět 
nachystali pro děti zajímavé úkoly. Děti si 
mohly nechat udělat bláznivé účesy, 
poskákat v nafukovacím hradě, povozit se na 
koních nebo zastřílet ve střelnici myslivců. 
Revival Jiří Schellinger nám připomněl jeho 
nejznámější hity. Shlédli jsme sokolnické 
vystoupení a kouzelník do kouzlení zapojil jak 
děti, tak některé tatínky. Včelaři se 
prezentovali svým stánkem s úlem a 

včelařskými produkty. Večer nás bavila 
hudbou kapela Hefron a s obdivem jsme 
sledovali ohňovou show, která byla úžasná.
Spolek Lilia si pro tento rok připravila soutěž 
O nejlepšího utopence, kterou vyhrála 
Veronika Silberová, druhé místo obsadil Jan 
Kalocsányi a třetí Aneta Šajtarová.
Druhá soutěž proběhla ve skládání puzzli ve 
dvojicích, dospěláci skládali obrázek kostela a 
děti obrázek školy. Dětská část dvojic zvládla 
svoji část bravurně, ovšem někteří dospěláci 
měli se skládáním obrázku problémy a ještě si 
k tomu vzájemně „odcizovali“ jednotlivé dílky. 

Nakonec vše dopadlo dobře a vítězi se stali 
Jarmila Hajdukovou s dcerou Terezkou, na 
druhém místě Anička Paulusová se sestrou 
Katkou a o třetí místo se podělili všichni 
ostatní soutěžící - Jirka Jakub s dcerou 
Ivetkou, Veronika Silberová s dcerou Nellou a 
Roman Šajtar s dcerou Adinkou. 
Spolky opět připravily perfektní občerstvení, 
mohli jsme ochutnat vítězný guláš z 
Gulášfestu, občerstvit se kávou od Mental 
café a k tomu perfektní koláčky, které zajistila 
S.O.V.A, nebo babiččiny palačinky od našich 
seniorek. Zahrádkáři měli nachystaný skvělý 
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Výsledky voleb do zastupitelstva obce 
Albrechtičky konané ve dnech 23.09.2022 a 
24.09.2022 :

- Počet osob zapsaných do seznamu voličů 
celkem 578
- Počet voličů, kterým byly vydány úřední 
 obálky 241
- Celkový počet odevzdaných
 obálek 241
- Počet neplatných hlasů ve volebním
okrsku 2
- Volební účast 41,7%

Celkový počet platných hlasů pro jednotlivé 
kandidáty:
Volební strana č.1 – Obec pro život

1. Eva Tripská 204 hlasů
2. Lukáš Pitucha 211 hlasů
3. Tomáš Hudeček 191 hlasů
4. Martina Havlíková 196 hlasů
5. Filip Šajtar 190 hlasů
6. Petr Dostál 191 hlasů
7. Radomír Volek 185 hlasů
8. Milan Myška 191 hlasů
9. Jana Kalocsányiová 185 hlasů

VVýýsslleeddkkyy  vvoolleebb  ddoo  zzaassttuuppiitteellssttvvaaoobbccee  AAllbbrreecchhttiiččkkyy

mošt a tradiční bramboráky. Rybáři měli 
připravené smažené a uzené ryby a nově i 
burčák, který „šel na dračku“. Hasiči si 
nachystali gyros, hranolky, párek v rohlíku. 
Samozřejmě u stánků nechybělo i něco 
ostřejšího na zahřátí. Pivo na spláchnutí tolika 
dobrot se čepovalo u Jarka Sklenáka, takže 
určitě nikdo neodcházel hladový a žíznivý.
Poděkování patří všem, kteří se přípravy a 
organizace Dne obce zúčastnili a samozřejmě 
i všem, které neodradilo počasí, a přišli se 
společně pobavit.

Ing. Eva Tripská, starostka

VVýýssaaddbbaa  aalleejjee

Obec získala dotaci 210.555,56 Kč na výsadbu 
aleje, která povede mezi poli od společnosti 
Miramo směrem k motokárám. Byla 
odkoupena část pozemku a srovnán terén 
pro výsadbu asi 70 stromů. K výsadbě budou 

použité ovocné stromy - staré odrůdy, které 
jsou tradiční pro naši oblast. Alej by měla 
sloužit především pro pěší procházky a bude 
dlouhá asi 550 m. Sázení stromků proběhne 
pravděpodobně začátkem listopadu. Do 
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výsadby by se měli zapojit občané, spolky a 
děti z MŠ a ZŠ, tak doufáme, že se zapojíte v 
hojném počtu. Pokud se budete chtít stát 
patronem stromu, který vysadíte, můžeme 
připravit cedulky s vaším jménem (jménem 
rodiny) a umístit ke stromu, o který se chcete 
starat. Další podrobnosti budou až po 
stanovení závazného data výsadby. 

Ing. Eva Tripská, starostka

FFoottkkyy  ddoo  kkaalleennddáářřee

Připomínám všem, kteří v průběhu roku fotili 
obec nebo blízké okolí, aby zaslali své 
fotografie na e-mail: starosta@albrechticky.cz. 
Budeme je brzy potřebovat pro tvorbu 

obecního kalendáře na rok 2023. Děkuji 
všem, kteří tak již učinili.

Ing. Eva Tripská, starostka

Začátek školního roku v 
MŠ
U Soviček (mladší 
oddělení) se děti postupně 
seznamovaly s novými 
kamarády, s budovou MŠ, s 
pravidly, s režimem v MŠ, s 

hračkami a s personálem (kdo se o nás stará). 
Děti se hned na začátku školního roku 
zúčastnily Dne obce s krátkým pohybovým 
pásmem (Přivítací básnička, Travička zelená, 
Cib, cib, cibulenka, Holka modrooká).  
Společně se starším oddělením (Žabky) 
nacvičily písně (Skákal pes, Prší, prší, Tři 
citronky, Tři čuníci), které byly doprovázeny 
orffovými nástroji a kytarou. Žabky 
zatancovaly a zacvičily podle hudby Né, 
pětku ne a Děti ráje. I když nám počasí 
nepřálo, vystoupení se dětem povedlo. Všem 

děkujeme, kteří nám drželi palečky a přišli nás 
podpořit.
Nejmenší děti se postupně seznamují s 
barvami, s nůžkami, s lepidly, s hudebními 
nástroji, s tělovýchovným nářadím apod. 
Postupně začínají dramatizovat pohádky, 
tančit podle hudby a hrát hudebně pohybové 
hry. S dětmi začínáme chodit na procházky, 

MMaatteeřřsskkáá  šškkoollaa

Informace z mateřské a základní školy

Ilustrační foto
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Prázdniny utekly jako voda 
a opět nám začal nový 
školní rok. Letos jsme ho se 
zvědavostí očekávali i my 
pedagogové, protože do 1. 
ročníku nastoupilo 13 dětí 
a jedna žákyně posílila 

kolektiv čtvrťáků. Kolektiv pedagogů zase 
obohatila nová kolegyně Kateřina Šimečková 
a v družině paní Eva Žižková. Dohromady 
tedy máme 25 dětí a 5 pedagogů. A to 
nepočítám třídu předškoláků, kterých je 14. 
Celkem je tedy v budově 39 dětí. Tolik dětí 
bylo v budově školy naposledy ve školním  
roce 2002/2003. Proto zahájení školního roku 

proběhlo nejdříve na školním hřišti, teprve 
potom se děti rozešly do svých tříd. Prvňáčky 
přišla přivítat tradičně i paní starostka, která 
jim předala dárky od obce. 
Letos máme tedy dvě třídy, ve kterých jsou 
spojeny 1. a 3. ročník a 2. a 4. ročník. Nebylo 
vůbec jednoduché sestavit rozvrh tak, 
abychom se vešli do prostor školy, protože 
například do jídelny už se opravdu všichni 
najednou nevejdeme, ale na druhou stranu 
tělocvik je v tomhle počtu mnohem větší 
zábava. Dají se hrát kolektivní hry i sestavit 
pořádná družstva… A prvňáčky musím moc 
pochválit, jsou opravdu šikovní. 
Jak moc jsou děti šikovné, to měly možnost 

ZZáákkllaaddnníí  šškkoollaa

Informace z mateřské a základní školy

aby poznaly vesnici a blízké okolí (les, rybník, 
pole). Pokud nás potkáte, budeme rádi, když 
nám zamáváte. 
Starší děti vyrazily na houby.  Všichni tvrdili, 
že už rostou. Donesli jsme si košíčky a vyrazili 
jsme.  V lese jsme našli opravdu spoustu 
hříbků.  Byli jsme sami překvapení, že rostou. 
Udělalo nám to velkou radost. Jako správní 
houbaři, místo nevyzradíme. Chystáme se, že 
znovu půjdeme na houby.

V obou odděleních proběhla beseda s 
pilotem vrtulníků. Děti měly spoustu 
zvídavých otázek.
Koncem září Žabky navštívily Dny NATO. 
Prohlédly si vojenskou techniku (tanky, 
bojová vozidla, jeppy atd. Vyzkoušely si 
maskovací obleky, zastřílely si z laserovou 
pistolí na terč. Mohly si pohladit sokola a 
poštolku. Zaručeně jsme byli nejmladší 
účastníci na páteční akci. Všichni se o nás, 
krásně starali a vše nám podrobně vysvětlili. 
Dostali jsme spoustu obrázků. Už se těšíme 
na příští rok.
 
Akce v MŠ:
- Podzimní procházka do Studénky se 
zábavnými úkoly - pátek  30. 9. v 15:00 hod. za 
příznivého počasí.
- focení dětí (Vánoční série) - pátek 14. 10. v 9:00 
hod.
- Můj Podzimníček – výstavka výrobků, 
které vytvoří rodiče s dětmi. Výrobky doneste do 
MŠ do čtvrtka 20. 10. Výstavka bude součásti 
Hallowenu v KD 22. 10. Děkujeme.
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dokázat hned po prvním školním týdnu na 
Dni obce. Zvyknout si na školní režim a do 
toho ještě nacvičovat vystoupení, to opravdu 
není jednoduché ani pro starší děti, natož pro 
prvňáčky a druháčky. Situaci ještě 
zkomplikovala velká nemocnost dětí a v den 
D nepříznivé počasí. Přesto se úplně všichni 
svých úkolů zhostili se ctí a odvahou. 
Další zářijovou akcí, na kterou se všechny děti 
moc těší, jsou Dny NATO. Také letos jsme 
dostali možnost prohlédnout si výstavu 
vojenské techniky na letišti. Den před ní nás 
navíc navštívil pilot kpt.  Masek, který dětem 
přiblížil, jak to vypadá v kabině vrtulníku, kde 
vrtulník může a nemůže létat, co je to mise a 
co všechno musí takový pilot umět… Otázek 
od dětí byla spousta a diskuse dlouhá a 
zajímavá. Samotná technika na letišti nebyla 
zajímavá o nic méně, zvláště když děti dovnitř 
do tanku spouštěli a ven vytahovali 
opravdoví vojáci, nad hlavou jim předváděla 
akrobatické kousky opravdová stíhačka, děti 
seděly na opravdových motorkách hradní 
stráže a v maskovacím oděvu vypadaly jako 
opravdový Jožin z bažin. 
Ve středu 21.9. jsme byli s dětmi na vycházce 
v našem okolí. Nebyla to ale vycházka 
ledajaká. Doprovázela nás na ní paní Markéta 
Cichá, ornitoložka a ekoložka s dlouholetými 
zkušenostmi se spoluprací se Záchrannou 
stanicí v Bartošovicích a dalšími 
organizacemi. Pod jejím vedením jsme začali 
vnímat okolní přírodu úplně jinak. Hned u 

rybníka nám u vyplavených kravích lebek 
vysvětlila rozdíl mezi rohem a parohem. S 
krásnou velikou škeblí v ruce vysvětlila rozdíl 
mezi ulitou a lasturou. Ukázala, jak plave 
plovatka bahenní, dala dětem do ruky 
okružáka. Na zvuk skokaního samce puštěný 
z reproduktoru lákala skokany v našem okolí 
k odpovědi. Popsala, jak loví volavka a jak 
čáp, řekla nám, jak je od sebe rozeznat ve 
vzduchu a proč rybáři nemají volavky rádi. 
Učila nás rozeznat labuťáka od labutě a 
labuťata od dospělých, dala návod, čím je na 
vycházce pohostit… Její kouzelný batoh se 
zdál bezedný, neboť z něj stále vytahovala 
další a další zajímavé věci na ukázku. Nových 
informací bylo opravdu mnoho a všichni jsme 

si to užili. 

A co nás čeká dále? 
• 29.09. Program novojičínského muzea v 
Žerotínském zámku „Od písmene ke knížce“
• 12.10. Výlet se seniory na Helfštýn
• 18.10. Kouzelná chemie s paní Maruškou
• 22.10. Halloweenské odpoledne 
• 26. - 27.10. Podzimní prázdniny

Mgr. Jana Kranichová

Informace z mateřské a základní školy
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VVoolleejjbbaalloovvýý  ttuurrnnaajj

V sobotu 27.08.2022 se již tradičně jako každý 
rok uskutečnil na hřišti u Sokolovny 
Albrechtičský gulášfest. Tento rok bylo už od 
rána o zábavu postaráno. Byly připraveny 
soutěže pro vařící i hosty – dospělí soutěžili v 
krájení cibule, zatloukání hřebíku, pití piva na 
čas a děti procvičily svou zručnost a 
obratnost při házení obručí na cíl a při soutěži 
s míčky na lžíci. O hudební doprovod během 
celé akce se postarala kapela M-TRIO. I tento 
rok mohli kuchařské umění ocenit jak porota, 
tak diváci. Nejvíce hlasů od diváků i poroty 
získalo družstvo EJKL Team ve složení Jiří 
Káňa, Jan Kalocsányi, Martin Huvar, Filip 
Huvar, Jan a Petr Vítovi, Andrej Tripský. Na 
druhém místě se umístila Renča Drdová se 

sestrou Šárkou Knoppovou a třetí místo si 
vyvařili Šajtaři ve složení René Šajtar a Simča. 
Pořadatelům, soutěžícím, hostům a všem, 
kteří tento den pomáhali, moc děkujeme. 

V době konání Gulášfestu se na hřišti u centra volného času 
uskutečnil turnaj ve volejbale.

Týmy se tentokrát tvořily losováním z přihlášených 
účastníků. Sportovců bylo přihlášených 18, takže vyšly 3 
týmy, které si mezi sebou dvakrát zahrály vyrovnané zápasy. 

Všichni se zapotili a všichni se pobavili, takže kdo skončil 
první, druhý a třetí vlastně nebylo důležité. Všichni obdrželi 
zasloužené odměny a šli testovat slibně vonící guláše…

Víceméně z hecu vznikl nápad pozvat čas od 
času kapelu, která by za Kulturním domem 
zahrála k poslechu a snad i k tanci. Slovo dalo 
slovo a tak nám vznikl první ročník 
Albrechtičského hudebního léta. 
Co 14 dnů se nám postupně představily 

kapely NO STRESS (pop, rock, Šilheřovice), 
Petr Džetro Ritzka (Blues, Ludgeřovice), EX-
FIRE (Rock, Petřvald) a CIMBAL HELL BAND 
(moderní cimbál, Morava). Kapely jsme se 
pokusili vybrat tak, aby si každý našel to své a 

jak bylo vidět na návštěvnosti těchto akcí, 
snad se nám to povedlo.
Rád bych poděkoval všem návštěvníkům za 
podporu a báječnou atmosféru, všem 
účinkujícím za jejich výkon, všem 
spolupořadatelům za pomoc a přípravu 
specialit z grilu, kotlíku i z pánve a všem 
sponzorům za finanční podporu této akce.
Již nyní se spolu s vámi těšíme na příští 
ročník!

HHuuddeebbnníí  llééttoo  vv  AAllbbrreecchhttiiččkkáácchh
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Bílovecký seniorský víceboj
V letošním roce jsme využili pozvání na 
Bílovecký seniorský víceboj, který se konal v 
úterý 13. září. Postavili jsme se k reprezentaci 
obce zodpovědně, absolvovali tři tréninky a v 
klasických žlutomodrých dresech 
Albrechtiček a s podporou paní starostky 
vyrazili do Bílovce. 

Ve třech kategoriích a sedmi disciplínách zde 
závodilo 104 dříve narozených rekreačních 
sportovců. Například se házelo se 
basketbalový koš, střílelo na branku florbalu, 
házely kroužky na kužel, šipky do terče atd. 
Jako na každém sportovním klání byla nálada 
výborná a i počasí bylo jako na objednávku. 
Potkávali jsme bývalé zaměstnance Vagonky 
Studénka i hráče a fanoušky národní házené. 
Vždyť většina družstev byla z blízkého okolí. 
A jak jsme se umístili? To nevíme, protože 
vyhlášení výsledků byla jediná vada na kráse 
této akce. Nějaký počítačový šotek vše 
popletl. Ale nikdo nepodal protest, nikdo 
neodjel „naštvaný“. Každý tuto akci bral jako 
příjemně prožité dopoledne vyplněné 
sportem a dobrou náladou. Tato akce nebyla 
uspořádána poprvé, jen Albrechtičky měly 
svou premiéru. A třeba v příštím roce 
obsadíme obě věkové kategorie, ať v okolí 
vidí, že nejsme žádná béčka.

klub seniorů albrechtičky

Cena fair play míří do Albrechtiček

V úterý 13. září 2022 se v Bílovci uskutečnil 
třetí ročník seniorského víceboje 
čtyřčlenných družstev.  Pod záštitou paní 
starostky Renaty Mikolašové se na start v 
sedmi disciplínách postavilo 25 družstev. Za 
příjemného počasí se tak mohli setkat na 
sportovním poli senioři z různých organizací 
a klubů nejen z regionu okresu Nový Jičín. 
Hosty her byli například senioři z Ostravy a 
nejdále to měli zástupci Stříteže a Dobratic 

na Frýdecko – Místecku.
Možná si řeknete, že při takových setkáních o 
nic nejde, ale naopak. Babičky a dědové se 
snaží ze všech sil, aby každý bodík získaný v 
disciplíně dával šanci na nějaké pěkné 
umístění. Vystavené poháry a medaile tomu 
dodávaly ten správný závodní adrenalin. 
Při vyhlášení konečných výsledků však došlo 
k nesrovnalostem a tak mnozí překvapivě šli 
pro ocenění, které mělo patřit někomu 
jinému. Stalo se tak i v případě, kdy byl 
vítězem jedné sportovní disciplíny vyhlášen 

Miloslav Čegan z Albrechtiček. Překvapený 
převzal medaili i pohár, ale nezůstal v klidu. 
Po ověření pořadí na vyvěšené výsledkové 
listině vyhledal skutečného vítěze a cenu 
předal. Skutečný vítěz – já - jsem byl tímto 
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gestem mile překvapen.  Byl jediný ze všech 
účastníků Bíloveckého víceboje, kdo férově 
přiznal, že nejvyšší pocta patří někomu 
jinému! Dovolte mi, abych touto cestou 
poděkoval Milošovi za toto mimořádné 
gesto, a přeji nejen jemu, aby lidé měli k sobě 
úctu i při takových obyčejných setkáních, kdy 
se můžeme sejít a prožívat společné chvíle v 
seniorském věku. Vážím si toho a přeji všem v 
Albrechtičkách vše dobré.

Karel Moškoř, člen Krajské rady seniorů 
Moravskoslezského kraje – sekce sportu.

Pro seniory nabízíme:
• středeční procházky po okolí
• 2x měsíčně čtvrteční posezení (povídání, 
hry, předání zkušeností ze školení aj.)

Máme v plánu
• 12. října 2022 zájezd na hrad Helfštýn 

společně se ZŠ
• kurz v nordic walkingu
• kurz pečení kváskového chleba (listopad)
• návštěvu kina Bio senior v Novém Jičíně.

Upřesnění akcí najdete v naší informační 
skříňce.
Na všechny akce se můžete přihlásit i v 
kanceláři obecního úřadu.

Všechny vyjmenované akce budou pro 
seniory finančně podpořeny z dotace 
Moravskoslezského kraje z 
„Programu na podporu zdravého stárnutí 
MSK na rok 2022“.

Kurz Nordic walking 
proběhne ve dvou termínech:

8. a 11. listopadu od 10:00 do 11:30 hod. se 
zkušenou lektorkou Kristinou Shejbalovou. 
Sraz bude na hřišti u základní školy. Na sebe 
pohodlné oblečení, boty sportovní na výlet, 
malý batůžek na nejnutnější věci. Hole bude 
mít lektorka k zapůjčení. Pro seniory bude 
kurz zdarma, proto neváhejte a přijďte si 
chůzi nordic walking vyzkoušet.
NORDIC WALKING

JE ZDRAVOTNÍ KARDIOFITNESS CHŮZE, třeba 
jako H.E.A.T., ale spojený s pohybem v přírodě. 
Nordic walkingové hole jsou lehké a pružné, 
mají hladké madlo a místo poutka rukavičku. 
NW hole používáme aktivním odrazem šikmo 
vzad. Nordic Walking patři do příjemných 
rovinatých, mírně zvlněných terénů.
Při NORDIC WALKING chůzi hůl téměř nedržíme, 
holí se odrážíme šikmo vzad a akcelerujeme 
pohyb. Chodíme kratší dobu na kratší 
vzdálenosti, ale o to svižněji a v režimu 
spalování tuků. Horní část těla mírně rotuje, 
oblast krční páteře je uvolněná, zapojujeme 
zádové svalstvo a svalstvo vytvářející páteřní 

korzet. Každým krokem dosahujeme SPIRÁLNÍ 

STABILIZACE PÁTEŘE, zkrácené PRSNÍ SVALSTVO 
SE PROTAHUJE, ochablé zádové svalstvo se 
posiluje. Celkové zapojení svalstva těla stoupá 
až na 90%. 
NORDIC WALKING se přizpůsobí vašim 
potřebám. Je pro gaučáka i pro sportovce. S 
Nordic Walking holemi a správnou technikou se 
vám otevřou nové možnosti. Uvidíte, že je to jiný 
pohyb, než chůze s trekovkami nebo prostá 
chůze. Oproti jiným oblíbeným sportům 
zapojíte i jako hobík 90% svalstva, uvolníte 
trapézy a oblast krční páteře, narovnáte se, 
otevřete hrudník, odlehčíte kloubům, zpevníte 
páteřní korzet a spálíte více kalorií, než při 
bežné chůzi. Když přidáte pravidelnost, tak se z 
obyčejné chůze stane přirozené komplexní 
cvičení, tělo se tvaruje a kila jdou dolů sama. 
Navíc, objevíte spoustu cest a cestiček za humny 
i dál.
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Zebra se za Tebe nerozhlédne!
 Letní prázdniny skončily a děti opět po delší 
době usedají do školních lavic. Myslet na 
vlastní bezpečnost je důležité a po cestě do 

školy i ze školy je třeba počínat si obezřetně. 

Školáci si musí opět přivyknout na své 
povinnosti a také si připomenout, jak se 

vyhnout možným rizikům a nástrahám, které 
je čekají zejména v silničním provozu.
Stejně zodpovědně k této problematice 
přistupují policejní preventisté Krajského 
ředitelství policie Moravskoslezského kraje, v 
návaznosti na celorepublikový projekt „Zebra 
se za Tebe nerozhlédne“. Cílem projektu je 
preventivně působit na chodce a další 
účastníky silničního provozu, aby si osvojili 
dodržování pravidel bezpečného přecházení 
vozovky a nedali na mýty například o 

absolutní přednosti chodců na přechodech 
pro chodce. 
Každoročně policisté v prvních školních 
dnech dohlíží u základních škol na 
bezpečnost dětí a připomínají žákům možná 
rizika pohybu na pozemních komunikacích 
nebo v jejich blízkosti. Ani v tomto školním 
roce 2022/2023 se prevence u škol 
nepodcenila a děti se mohly s preventisty a 
policisty z dopravní služby setkat i na 
Novojičínsku. Jelikož chodci a zejména pak 
děti, patří mezi nejohroženější účastníky 
silničního provozu na pozemních 
komunikacích, namátkou připomínáme 
několik preventivních rad: 
1. Vozovku přecházej na přehledném 
místě. Pokud je v blízkosti přechod pro 
chodce, použij ho!
2. Do vozovky smíš vstoupit po 
bezpečném rozhlédnutí. Pravidlo zní: 3x se 
rozhlédni: vlevo, vpravo, vlevo a rychle přejdi!
3. Vždy si počínej tak, aby řidič měl šanci 
zatavit vozidlo před přechodem pro chodce!
4. Ujisti se očním kontaktem, že tě řidič 
vozidla skutečně vidí!

Stručná rada na závěr: „Nežli vstoupím na 
Zebru, tak se dobře rozhlédnu“.

Krajské ředitelství policie MSK,
 por. Bc. Marika Jeličová, oddělení prevence
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Informace z obecního úřaduInformace ze společenské rubriky

V měsíci "Říjen 2022" oslaví své životní jubileum:

pan František Povala 80let

Přejeme mu vše nejlepší a hodně zdravíčka do dalších let.

BBllaahhooppřřeejjeemmee

RRoozzlloouuččiillii  jjssmmee  ssee
V měsíci "Září 2022" jsme se rozloučili:

s paní  Miroslavou Myškovou, Marií Staňkovou

a s pánem Karlem Dostálem



Strana 10 Informátor obce Albrechtičky

Říjen 2022

Inzerce



Strana 11Říjen 2022

Říjen 2022

Inzerce



Informátor – zpravodaj obce Albrechtičky • Periodický tisk územně-správního 
celku obce Albrechtičky • Měsíčník obce • 

 • Číslo 10/2022, vychází: 4.října 2022 • 

Vydává: Obec Albrechtičky, 742 55 Albrechtičky, č. p. 131, Tel.: 556 428 016 • 

Email: obec@albrechticky.cz • IČ: 00600814, DIČ:CZ00600814,  • ev. č. MK ČR 
E16633 • 

Redakční rada: Lukáš Pitucha, Milan Myška, Eva Tripská a Radomír Volek • 
Grafická úprava: Radomír Volek  • 
• Uzávěrka příštího čísla je 31.října 2022 • 

Informace ze světa humoru
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